
Protokoll fört vid Styrelsemöte för Alhällan SFF måndag 2014-09-22

Mötets öppnande.
Ordförande Kurt Hagström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Genomgång av protokoll från föregående möte.
Godkändes.

Inkomna rapporter och skrivelser.
Stadsbyggnadskontoret har informerat om att Hemköp beviljats bygglov för att sätta upp en skylt i

närheten av vårt område.

Sophantering, anslagstavla, soprummet och containrar.
En anslagstavla kommer att införskaffas för att sätta upp anslag och information vid soprummet.

Trädgårdseontainer är tömd för sista gången detta år. Den kommer att finns kvar tills den är full igen,
dock längst till 30 Oktober.

Gemensamma utrymmen, lekplatser, carportar & grönområde.
Styrelsen diskuterade huruvida det finns intresse att få fiberkabel inkopplad till fastigheterna i

området. Styrelsen inväntar beslut från samarbetet mellan Byalaget, Öresundskraft och Sateliten.

Jesjon uppdrag och utfört arbete.
Jesjon redogjorde för arbete utfört enligt styrelsens beslut. Inga nya uppdrag uppkom.

Hemsida.
Gå gärna in på hemsidan för intressant information.

Ekonomirapport.
Kassör Jonny redogjorde för samtliga utgifts poster. Alla ligger med marginal under budget.

Utbildning
Förslag på utbildning för styrelsen emotses vid nästa möte.

Vid protokollet

Datum för nästa möte.
Måndagen den 3/11 kl. 19.00

Justeras (
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Kurt Hagström
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